
KLUB CHOVATEĽOV POĽOVNÝCH SLIEDIČOV 
Štefánikova 10, 810 05  Bratislava 

  

 

 

ZÁPISNICA 
Z VÝROČNEJ ČLENSKEJ SCHÔDZE 

 

 

Miesto konania: Štefánikova 10, Bratislava (budova SPZ) 

 

Konaná dňa:  15. 02. 2015 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny, ktorá tvorí prílohu zápisnice 

 

 

PROGRAM: 

 

1) Otvorenie 

2) Schválenie programu VČS 

3) Voľba mandátovej komisie 

4) Voľba návrhovej komisie 

5) Správa predsedu klubu o činnosti klubu za rok 2014 

6) Správa ekonóma klubu 

7) Správa matrikára klubu 

8) Správa výcvikára klubu 

9) Správa kontrolóra 

10) Správa poradcu chovu pre plemeno Welsh sprienger spaniel 

11) Správa poradcu chovu pre plemeno Nemecký prepeličiar 

12) Správa poradcu chovu pre plemeno Lagotto Romagnolo 

13) Správa poradcu chovu pre plemeno Anglický špringer španiel 

14) Správa poradcu chovu pre vodné španiele 

15) Plán činnosti na rok 2015 

16) Rôzne 

17) Diskusia 

18) Návrh uznesenia VČS 

19) Záver 
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K bodu č. 1 – Otvorenie 

Výročnú členskú schôdzu otvoril MUDr. Janek a v úvode privítal všetkých 

prítomných členov a zahájil rokovanie schôdze. 

 

K bodu č. 2 – Schválenie programu Výročnej členskej schôdze 

 Po otvorení VČS MUDr. Janek predložil na schválenie Program VČS 

  za návrh hlasovalo  16 prítomných 

  proti bolo    0 prítomných 

  zdržali sa hlasovania  0 prítomných 

MUDr. Janek konštatoval, že program bol jednohlasne schválený. 

 

K bodu č. 3 – Voľba mandátovej komisii 

 MUDr. Janek predložil návrh, aby v mandátovej komisii pracoval p. Folťan. 

  Za návrh hlasovalo  16 prítomných 

  proti bolo    0 prítomných 

  zdržali sa hlasovania  0 prítomných 

MUDr. Janek konštatoval, že program bol jednohlasne schválený. 

 

K bodu č. 4 – Voľba nárhovej komisie 

 MUDr. Janek predložil návrh, aby návrhová komisia pracoval v nasledovnom zložení: 

Mgr. Cigáňová, p. Hrušecký. Navrhol, aby sa o zložení návrhovej komisii hlasovalo am blok: 

za návrh hlasovalo  16 prítomných 

  proti bolo    0 prítomných 

  zdržali sa hlasovania  0 prítomných 

MUDr. Janek konštatoval, že program bol jednohlasne schválený. 

 

K bodu č. 5 – Správa o činnosti klubu za rok 2014 

 Správu o činnosti klubu predniesol predseda klubu MUDr. Janek. Zhodnotil činnosť 

klubu za rok 2014, poukázal na dosiahnuté výsledky, že sa klub stabilizoval, poďakoval 

členom výboru za aktívny prístup pri plnení zverených úloh. Správa tvorí prílohu tejto 

zápisnice.  
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K bodu č. 6 – Správa ekonóma klubu 

 V ďalšej časti vystúpil ekonóm klubu Mgr. Ferko, ktorý predložil správu o finančnom 

hospodárení, písomná správa tvorí prílohu zápisnice. Nadviazal na predloženú správu 

a predložil návrh rozpočtu klubu na rok 2015. 

 

K bodu č. 7 – Správa matrikára klubu 

 Matrikár klubu p. Folťan uviedol svoju správu o stave členskej základni, poukázal na 

nedostatky v prístupe niektorých členov pri plnení základných povinností a to nahlásenie 

zmien osobných údajov a pod. Správu predložil písomne a je súčasťou zápisnice. 

 

K bodu č. 8 – Správa vycvikára klubu 

 Výcvikárka klubu MVDr. Hrúzová zhodnotila dosiahnuté výsledky na úseku výcviku. 

Upozornila prítomných členov, že správa nie je kompletná, nakoľko jej do zasadnutia 

výročnej schôdze neboli zaslané podklady zo Slovenského poľovníckeho zväzu. Písomná 

správa tvorí prílohu zápisnice. 

 

K bodu č. 9 – Správa kontrolóra 

 Kontrolór klubu Mgr. Repka predložil správu o svojej činnosti a je prílohou zápisnice. 

 

K bodu č. 10 – Správa poradcu chovu pre plemeno WSS 

 Poradkyňa chovu pre plemeno WSS Mgr. Jana Janek predložila správu o stave a chove 

plemena a táto správa tvorí prílohu zápisnice. 

 

K bodu č. 11 – Správa poradcu chovu pre plemeno NP 

 Poradca chovu pre plemeno NP p. Folťan predložil správu o stave a chove plemena 

a táto správa tvorí prílohu zápisnice. 

 

K bodu č. 12 – Správa poradcu chovu pre plemeno Lagotto Romagnolo 

 Správu za poradcu chovu plemena LR predložila p. Kadnárová a táto správa tvorí 

prílohu zápisnice. 

 

K bodu č. 13 – Správa poradcu chovu pre ASS 

 Poradkyňa chovu pre plemeno ASS Mgr. Cigáňová predložila správu o stave a chove 

plemena a táto správa tvorí prílohu zápisnice. 
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K bodu č. 14 – Správa poradcu chovu pre vodné španiele 

 Poradca chovu pre vodné španiele Mgr. Ferko predložil správu o stave a chove daných 

plemien a táto správa tvorí prílohu zápisnice.  

 

K bodu č. 15 -  Plán činnosti na rok 2015 

 Plán činnosti na rok 2015 predložili MVDr. Hrúzová, Mgr. Cigáňová 

 

a) Skúšky: 

a. 11. 04. 2015  Jarné skúšky sliedičov   Trstice + bonitácia  

b. 16. 05. 2015  Klubové lesné skúšky MP a R Vinohrady n/V       CACT 

c. 23. 05. 2015 Klubové farbiarske skúšky MP a R Levice          CACT 

d.  15. 09. 2015  Klubové jesenné skúšky MP a R Saliby          CACT 

e. 10. 10. 2015 Klubové farbiarky duričov  Levice          CCT 

f. Neurčený Klubové všestranné skúšky  neurčené         CACT 

 

b) Výstavy:  

a. 21. 03. 2015 Špeciálna výstava sliedičov            Dunajská Lužná + bonitácia 

b. 05. 09. 2015  Klubová výstava sliedičov  Báč + bonitácia 

   

K bodu č. 16, 17 – Rôzne + Diskusia 

P. Kadnárová v zastúpení poradcu chovu predniesla návrh zmien podmienok 

chovnosti pre plemeno Lagotto Romagnolo a to v nasledovnom znení: 

- byť člnom klubu KCHPS 

- absolvovať aspoň jednu medzinárodnú výstavu (hodnotenie aspoň Veľmi dobrý) 

- absolvovať aspoň jednu klubovú výstavu (hodnotenie aspoň Veľmi dobrý) 

- vyšetrenie DBK (pričom výsledok testu nezaväzuje, má skôr odporúčací charakter) 

- bonitáciu 

- test na JE. Výsledok Normal (negatívny), alebo Carrier (prenášač) je podmienkou 

chovnosti, s tým že poradca chovu nevydá odporúčanie na párenie, ak by mali byť spolu 

párení dvaja jedici Carrier (prenášač). Carrier môže byť párený len s Normal jedincom. 

-suka môže mať v kalendárnom roku iba jeden vrh.      
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V prípade ak mala suka posledný vrh v druhej polovici predchádzajúceho roka, 

tak ďalší vrh môže byť najskôr v druhej polovici nasledujúceho roka. Počet vrhov chovnej 

sučky sa obmedzuje na 4 počas života. 

O predloženom návrhu dal MUDr. Janek hlasovať: 

 za návrh hlasovalo   16 prítomných 

 proti bolo   0 prítomných 

 zdržali sa hlasovania  0 prítomných 

MUDr. Janek konštatoval, že navrhnuté podmienky chovnosti boli schválené. 

 

MUDr. Janek predniesol návrh, aby účtovnú agendu spracovávala externá firma 

Účtomol s. r. o., nakoľko legislatíva ohľadom účtovníctva sa mení zo dňa na deň. Mgr. Ferko 

ostáva na funkcii ekonóma klubu, ktorý bude zabezpečovať podklady pre firmu 

a spolupracovať s ostatnými členmi výboru. 

 O predloženom návrhu dal MUDr. Janek hlasovať: 

 za návrh hlasovalo   16 prítomných 

 proti bolo   0 prítomných 

 zdržali sa hlasovania  0 prítomných 

MUDr. Janek konštatoval, že navrhnutá firma bola schválená na vedenie účtovníctva. 

 

MUDr. Janek predniesol návrh, v ktorom sa vzdáva členstva v sekcii španielov 

a navrhuje aby zástupcom nášho klubu bola Mgr. Jana Janek.  

 O predloženom návrhu dal MUDr. Janek hlasovať: 

 za návrh hlasovalo   16 prítomných 

 proti bolo   0 prítomných 

 zdržali sa hlasovania  0 prítomných 

MUDr. Janek konštatoval, že navrhnutá zmena v sekcii španielov bola schválená. 

 

MUDr. Janek oboznámil prítomných o zakúpení antivírovej licencie, ktorá je potrebná 

pre bezproblémové fungovanie webovej stránky www.kchps.sk. 

 

 MUDr. Janek predniesol návrh aby, bol pre rok 2015 znížený poplatok na klubovú 

výstavu na 10 € pre členov klubu za každého psa, pre nečlenov zostáva nemenný (20 € za 

prvého psa, 17 € druhý a každý ďalší, 10 € trieda veteránov, čestná, šteniec, dorastu) 

 

http://www.kchps.sk/
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O predloženom návrhu dal MUDr. Janek hlasovať: 

 za návrh hlasovalo   16 prítomných 

 proti bolo   0 prítomných 

 zdržali sa hlasovania  0 prítomných 

MUDr. Janek konštatoval, že predložený návrh bol jednohlasne schválený.  

 

K bodu č. 18 – Návrh uznesenia VČS 

 Návrh uznesenia predložila predsedkyňa návrhovej komisie Mgr. Cigáňová a ten tvorí 

prílohu zápisnice. 

O predloženom návrhu dal MUDr. Janek hlasovať: 

 za návrh hlasovalo   16 prítomných 

 proti bolo   0 prítomných 

 zdržali sa hlasovania  0 prítomných 

MUDr. Janek konštatoval, že predložený návrh bol jednohlasne schválený.  

 

K bodu č. 19 – Záver 

 Na záver MUDr. Janek poďakoval všetkým prítomným za aktívnu účasť na rokovaní 

schôdze a poprial všetkým veľa pracovných a osobných úspechov. 

 

 

 

 

 

V Bratislave, 15. 02. 2015 

 

 

 

 

 

 

Zapísala: Jana Kadnárová 

     tajomníčka KCHPS 


